December CK Group Staff Offer 12月長江集團員工優惠



KOWLOON 九龍海逸君綽酒店



Extravagant Festive Seafood Dinner Buffet 節日歡騰海鮮自助晚餐

36% OFF* Lunch & Dinner Buffets 自助午餐及晚餐 六四折*

*e-Shop coupon code 網上商店優惠碼 "LDBUFFET36"

> Book on eShop Now 立即於網上商店預訂



ROBATAYAKI 炉端燒

26% OFF* Sumo's Choice Lunch & Dinner 相撲手午餐及晚餐 七四折*

> 22% OFF^ Omakase Dinner 廚師發辦晚餐七八折^

*e-Shop coupon code 網上商店優惠碼 "SUMOL26"

^e-Shop coupon code 網上商店優惠碼 "CKG22ROB"

> Book on eShop Now 立即於網上商店預訂

查詢詳情 For enquiries



(**2**) 2996 8678



December CK Group Staff Offer 12月長江集團員工優惠



KOWLOON 九龍海逸君綽酒店

HARBOUR GRILL

22% OFF* Set Lunch, Set Dinner & Celebration Menu 午市套餐、晚市套餐及 慶祝套餐 七八折*

> *e-Shop coupon code 網上商店優惠碼 "HGLD22"

Happy Hour (5:30pm to 8:00pm every day)

Enjoy buy-1-get-1-free house wine and discounted prices on cocktails and beer

歡樂時光 (每天下午5時30分至晚上8時)

享買一送一紅白餐酒及精選飲品如雞尾酒及啤酒折扣優惠

Book on eShop Now





CORNER CAFE 咖啡閣

20% OFF* Christmas Afternoon Tea Set 聖誕下午茶套餐 八折*

> 20% OFF all pound cakes 磅裝蛋糕 八折

(Takeaway only 只限外帶)

*e-Shop coupon code 網上商店優惠碼 "CKG20CC"

> Book on eShop Now 立即於網上商店預訂

查詢詳情 For enquiries

(c) <u>2996 8678</u>

(Marking finb.hgkin@harbourgrand.com

Staff card/ medical card/ e-medical card must be shown to enjoy the above offers. Above offers are valid until 31 December 2025 (except 24 - 25 & 31 December 2025). Above offers cannot be used in conjunction with any other dining vouchers, discounts or promotional offers. Above offers cannot be exchanged for cash or any other services. Above offers are not applicable for special menus, private functions, banquets or takeaway items unless specified. Photos are for reference only. Harbour Grand Kowloon reserves the right to amend the above offers and terms & conditions without prior notice. In case of any dispute, Harbour Grand Kowloon reserves the right of final decision. 須出示員工證/ 醫療卡/ 電子醫療卡方可享上述優惠。以上優惠有效期至2025年12月31日(不包括 2025年12月24至25日及31日)。以上優惠不可與其他餐飲禮券、折扣或推廣優惠同時使用。以上優惠不可兌換現金或其他 服務。除特別註明,以上優惠不適用於特別套餐、私人派對、宴會或外賣服務。圖片僅供參考。九龍海逸君綽酒店保留更 改以上優惠和條款及細則之權利,並不須預先通知。如有任何爭議,九龍海逸君綽酒店保留最終決定權。

December Ck Group Stall Oller 12月長江集團員工優惠



KOWLOON 九龍海逸君綽酒店



SPECIAL OFFER 特別優惠

Book our stylish and comfortable room with "Bed & Breakfast Offer" from **HK\$1,360**^ that includes a **breakfast buffet** at The Promenade, and free upgrade* to one higher room category!

以低至**港幣1,360元**^預訂「時尚住宿連早餐體驗」入住 酒店時尚舒適的客房,並於 The Promenade 享用**自助 早餐**,及免費升級至高一級的房型*!

> Book on Hotel Website Now 立即於酒店官網預訂

- **2996 8006**
- rsvn.hgkln@harbourgrand.com
- ^The above room rates are subject to 10% service charge & 3% Hotel Accommodation Tax 以上房價每房每晚須另加 10% 服務費及 3% 酒店房租税
- *Please remark "CK Staff" in the Special Request column 請於特別要求一欄中輸入"CK Staff"
- *subject to availability 須視乎供應情況而定



SERVICED SUITE FALL & WINTER MEGA REWARDS 服務式住宿 秋冬大禮遇

Our elegantly appointed guest rooms and suites offer breathtaking views of Victoria Harbour or the vibrant cityscape, blending convenience with refined luxury. Book a **Deluxe Harbourview Room or above this December** and enjoy up to HK\$6,000 in hotel credit rewards, redeemable as F&B dining credits or for room rate deductions, along with a range of amazing privileges!

九龍海逸君綽酒店五星級的客房及套房坐擁壯麗海景或優美城景,房內設備一應俱全,集便利與奢華於一身。於12月預訂豪華海景客房或以上之房型更可獲得高達港幣6,000元的酒店消費額,可用於繳付房租或享用酒店佳餚,以及更多精彩禮遇。

Exclusive Benefit 專享優惠

Complimentary use of Fitness Centre 免費使用健身中心

Free access to Residence Lounge 專用貴賓休閒室

- (c) <u>2996 8491</u>
- servicedsuites.hgkln@harbourgrand.com

Terms and Conditions 條款及細則

Please present the staff card or medical card to enjoy the above offers. Above offers are valid until 31 December 2025. Above offers cannot be used in conjunction with any other prevailing discounts, promotions or offers. Check-in time is 15:30 and check-out time is 11:30. Reservation is required and confirmation is subject to availability. Photos are for reference only. In case of any dispute, Harbour Grand Kowloon reserves the right of final decision.

請出示員工證或醫療卡以享<mark>用以上優惠。以上優</mark>惠有效期至2025年12月31日。以上優惠不可與其他折扣、推廣或優惠同時使用。入住時間為下午3時半;退房時間為中午11時 半。以上優惠必須預訂,並須<mark>視乎供應情況而定</mark>。圖片只供參考。如有任何爭議,九龍海逸君綽酒店保留最終決定權。

December CK Group Staff Offer 12月長江集團員工優惠



KOWLOON 九龍海逸君綽酒店



Celebrate life's special moments with our Celebration Package, ideal for birthdays, anniversaries, retirements and full-moon banquets. With the support of our dedicated event team, every detail is carefully tailored to reflect your vision, ensuring a seamless and joyful celebration.

為您的人生重要時刻添上難忘回憶!無論是慶生晚宴、結婚周年晚宴、榮休宴會、彌月喜宴,或是值得慶祝的重要 里程碑,我們的專業宴會團隊將與您緊密合作,細緻規劃每一個環節,確保活動完美呈現。

WESTERN CELEBRATION PACKAGE 西式喜慶宴會套餐

- From HK\$580 / person 每位港幣 \$580 起
- Free flow of 3 hours chilled orange juice and apple juice 尊享3小時無限暢飲橙汁及蘋果汁

CHINESE CELEBRATION PACKAGE 中式喜慶宴會套餐

- From HK\$7,988 / table (for 12 persons) 每席港幣 \$7,988 起(12位用)
- Free flow of 3 hours soft drinks, chilled orange juice and local beer 尊享3小時無限暢飲汽水、橙汁及本地啤酒

Offers apply to new bookings on selected dates from now until 31 December 2025 優惠適用於即日起至 2025年12月31日期間於指定日子之新預訂





Event Venue Showcase 宴會場地介紹

查詢詳情 For enquiries

(2) 2996 8041

catering.hgkln@harbourgrand.com

Terms and Conditions 條款及細則

Staff card/ medical card/ e-medical card must be shown to enjoy the above offer. Above price is subject to 10% service charge. All bookings are required to pay initial deposit (deposit is non-refundable and non-transferable) on or before 31 December 2025. Minimum charge is applied. Menus may change in accordance with market conditions. Above offer cannot be used in conjunctions with any other vouchers, special discounts or promotional offers. Above offer cannot be exchanged for cash or any other services. Harbour Grand Kowloon reserves the right to amend the above offers and terms & conditions without prior notice. In case of any dispute, Harbour Grand Kowloon reserves the right of final decision.

須出示員工證/ 醫療卡/ 電子醫療卡方可享上述優惠。以上價目另收加一服務費。須於2025年12<mark>月3</mark>1日或之前繳付首筆訂 金,訂金不設退款及不可轉讓。上述優惠設最低消費。菜單或會因市場供應情況而調整或改動食材。上述優惠不可與其他 禮券、折扣或推廣優惠一同使用。上述<mark>優惠不可</mark>兌換現金或其他<mark>服務。九龍海逸君綽酒店</mark>保留更改以上優惠和條款之權

利,並不須預先通知。如有任何爭議,九龍海逸君綽酒店保留最終決定權。